## 南區區議會(2012-2015)屬下地區設施管理委員會 社區會堂/社區中心及圖書館管理工作小組 第十七次會議議程

## Agenda for the 17<sup>th</sup> meeting of the Working Group on **Community Halls / Community Centres and Libraries Management District Facilities Management Committee Southern District Council (2012 – 2015) (SDC)**

日期: 2015年7月17日(星期五) Date: Friday, 17 July 2015

時間: 上午10時正 Time: 10:00 am

地點: 香港香港仔 Venue: SDC Conference Room

> 香港仔海傍道3號 1/F, Ocean Court

逸港居一樓 3 Aberdeen Praya Road Aberdeen, Hong Kong

南區區議會會議室

## 議程

## **Agenda**

- 通過 2015 年 5 月 15 日第十六次會議紀錄
- Confirmation of the minutes of the 16<sup>th</sup> meeting held on 15 May 2015 1.
- 康樂及文化事務署赤柱公共圖書館室內空氣質素改善工程 (社區會堂及圖書館管理文件 5/2015 號)
- 2. Stanley Public Library – Improvement works for the air conditioning system by Leisure and Cultural Services Department (CCL Paper No. 5/2015)
- 三、 南區社區中心/社區會堂的設施使用率報告 (2015年5月至6月) (社區會堂及圖書館管理文件 6/2015 號)
- 3. Utilization rates of facilities of the Community Halls / Community Centres in the Southern District (May to June 2015) (CCL Paper No. 6/2015)

- 四、 南區社區中心/社區會堂的管理報告 (2015年5月至6月) (社區會堂及圖書館管理文件7/2015號)
- Management reports of the Community Halls / Community Centres in the Southern District (May to June 2015)
  (CCL Paper No. 7/2015)
- 五、 其他事項
- 5. Any other business
- 六、 下次會議日期
- 6. Date of next meeting

南區區議會秘書處 2015 年 7 月 Secretariat, Southern District Council July 2015

歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後五個工作天內上載至南區 區議 會網頁 (http://www.districtcouncils.gov.hk/south/tc\_chi/meetings/working\_group/workgroup\_meetings.php)。

Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. Recordings of the meeting will be uploaded to SDC homepage (http://www.districtcouncils.gov.hk/south/english/meetings/working\_group/workgroup\_meetings.php) within 5 working days after the meeting.